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 Fractie Algemeen Belang Heeze-Leende 

 
 

Agendapunt 4: Begrotingswijziging GRSA2 
 
Vragen:  
 

1. In de Berap staat: “Het A2-bestuur onderkent ten volle de noodkreet om de basis van de 
A2-organisatie op orde te brengen, docht het huidige financiële gesternte biedt hiertoe 
nagenoeg geen ruimte. Er is een beperkte set aan incidentele impulsgelden voor 2024 
opgenomen, naast enkele noodzakelijk structurele posten. Het gaat om maatregelen die 
moeten voorkomen dat de dienstverlening nog verder door het ijs zakt”. 
Vraag: 
Moeten wij ons zorgen maken, want dit leest alsof er al deels door het ijs gezakt is? 
Zijn we geen geld in een zinkende organisatie aan het stoppen? Graag iets meer duiding. 
 
Antwoord: 
Die zorgen waren er inderdaad en hebben ertoe geleid dat onder aanvoering van een door 
de provincie aangestelde procesbegeleider twee uitgebreide sessies met de drie colleges 
en het bestuur/directie A2 hebben plaatsgevonden. Deze gesprekken vonden in 
september 2024 plaats, met als eindresultaat het besluit om in elkaar te investeren. 
Gelijktijdig met het uitspreken van het vertrouwen in elkaar is afgesproken om de blik 
vooruit te werpen door te investeren in de A2-organisatie aan de hand van een 
gezamenlijk uit te werken Ontwikkelplan. 
 

2. Van hoeveel posten/programma’s kunnen we ook nog een begrotingswijziging 
verwachten? 
 
Antwoord: 
Het uit te werken Ontwikkelplan bepaalt de stappen die gezet zullen moeten worden naar 
een gezonde A2-organisatie. Of dit tot aanvullende begrotingswijzigingen zal leiden is op 
dit moment nog niet te zeggen.  
 

3. De A2-samenwerking gaat o.b.v. de producten- en dienstencatalogus bekijken welke 
dienstverlening binnen de geboden mogelijkheden wel dan niet meer kan worden 
geleverd.  
Vraag: Worden de gemeenteraden uiteindelijk geïnformeerd over weke dienstverlening 
dan niet meer zal worden geboden? Wordt deze dienstverlening dan helemaal niet meer 
geboden of moet iedere gemeente dit dan zelf oppakken? 

 
Antwoord: 
In de insteek van de nieuw ingezette koers is zeker niet primair gericht op het 
verminderen of beëindigen van de dienstverlening maar veel eerder op het opnieuw 
tegen het licht houden en mogelijk stroomlijnen van processen en procedures. 



Mocht op basis daarvan blijken dat er alsnog aanpassingen in de dienstverlening zullen 
(moeten) plaatsvinden, dan zullen gemeenteraden hier uiteraard van in kennis worden 
gesteld. 
 

4. Er staat dat er nog geen inschatting kan worden gemaakt of het personeelsbudget 
toereikend is. 
Vraag: We nemen aan dat bekend is hoeveel vacatures er uitstaan en hoeveel inhuur 
zou kosten. Dan mogen we toch aannemen dat er een inschatting zou moeten kunnen 
worden gemaakt en dat hier geen halfjaar voor nodig is (pas in de zomer beschikbaar?) 
 
Antwoord: 
Het aantal openstaande vacatures en de inschatting van benodigde inhuur om dit in de 
tijdelijkheid op te vangen, wordt door de directie van den A2-organisatie nauwgezet in de 
gaten gehouden omdat hiervoor geldt dat dit binnen de lopende begroting moet passen. 
Wat bedoeld is om te zeggen is dat het uit te werken Ontwikkelplan mogelijk formatieve 
consequenties zal hebben, welke op dit moment nog niet bekend zijn. 
 

5. Hoe bewaken we dat de A2 organisatie niet door het gebrek aan efficiency groeit? 
 
Antwoord: 
Primair is dat een taak van het bestuur van de A2-samenwerking, welk sinds het besluit 
van september 24 bestaat uit de drie voltallige colleges. Het aan de directeur van de A2-
organisatie om het bestuur hier regulier via de P&C-cyclus en desgewenst tussentijds over 
in te lichten. 
 

6. Kan er aan A2 gevraagd worden of er voortaan op brieven van de A2 een datum komt te 
staan? Op bijlage 3 (aanbiedingsbrief inzake toezegging inzage voortgangsrapportage 
2024) en op bijlage 5 (raadsinformatiebrief als reactie op zienswijzen) staat namelijk 
geen datum. 
 
Antwoord: 
Dat verzoek zullen we doorgeven. 

 
 
 

 


